



JOHN WARMISHAM
Candidate for Vice-President
Chamber of Local Authorities

Dear Colleagues

I am honoured to put myself forward as Vice-President of the Chamber of Local Authorities.

As a committed and active member of the Congress since 2008 I feel I have the knowledge and understanding of the Local Chamber's remit, and I have experience from the 2012-16 mandate of attending the Congress Bureau to represent your interests.

Today, many of you know me as the Congress Rapporteur for Roma and Travellers, having produced a number of reports and most recently leading on the European Alliance of Cities and Regions for the inclusion of Roma and Travellers, looking at setting up national networks of mayors and civic leaders across Europe.

I have also been working with colleagues reviewing the European Local Democracy Week (ELDW) looking at how we make it relevant for local and regional authorities and ensuring its future. A report will be presented at the 35th session of Congress.

I believe strongly in what the Congress stands for: social justice, human rights and local democracy. That is why I am proud to be a member of such a body.

I will work hard in the Congress Bureau to represent the interests of the whole Local Chamber and not just the interests of my own national delegation. But I cannot ignore the fact that the UK will be leaving the EU in 2019: I campaigned hard to stay and I regret the outcome of the 2016 referendum. So I will work even harder to ensure that the UK remains fully engaged with our European partners, which makes our presence and commitment with the Congress so much more important than before.

I have enclosed a short Curriculum Vitae to give you more information regarding my political work and some personal information.

I would ask colleagues that you vote for me as Vice-President of the Chamber of Local Authorities and I assure you that I will work hard on your behalf.

Yours sincerely

John Warmisham (Leader, UK Delegation)



JOHN WARMISHAM CURRICULUM VITAE.

ELECTED COUNCILLOR

I was elected to Salford City Council UK in 1991. In that time I have been the Chair of Children's Services (including education), Housing and Social Services (including health). I am currently Chair of the Licensing and Community Safety Regulatory Panel. I also pride myself on being a community champion for the people that elected me and work very closely with a number of community organisations and groups, as well as being a problem solver for individuals.

CONGRESS OF LOCAL AND REGIONAL AUTHORITIES OF THE COUNCIL OF EUROPE.

My membership began in 2008. I first served on the Social Cohesion Committee, which has now become the Current Affairs Committee, where I was elected Rapporteur for Roma, Traveller and Gypsy integration. In this role I have represented the Committee and Congress at numerous meetings and gatherings supporting my reports on Roma issues that have been accepted by Congress members. I also serve on CAHROM and do work with the European Alliance of Cities and Regions for the inclusion of Roma, Gypsy and Travellers.

I have in the past been a Vice President of The Chamber of Local Authorities and political co-ordinator of The European Local Democracy Week. I have recently been on a working group reviewing and looking at the future of ELDW.

I believe strongly in what the Congress stands for, social justice, human rights and local democracy. That is why I am proud to be a member of such a body.

A strong supporter of Europe who is opposed to Brexit and voted remain in the UK referendum.

PERSONAL LIFE.

Father to 3 grown up children, proud grandfather of 6 and great grandfather of 1.

Avid sports watcher; whose first love is Manchester United, followed by home town rugby league club Salford City Reds and Lancashire County Cricket Club.

I also enjoy indie and rock music, especially if it comes from Salford or Manchester!



JOHN WARMISHAM
Candidat Vice-Président
Chambre des pouvoirs locaux

Chers Collègues,

J'ai l'honneur de vous présenter ma candidature comme Vice-Président de la Chambre des pouvoirs locaux

En tant que membre impliqué et actif du Congrès depuis 2008, j'ai l'expérience et la compréhension de la mission de la Chambre Locale. Pendant mon mandat de 2012-16, je me suis dévoué à représenter vos intérêts et celles de la Chambre auprès du Bureau du Congrès.

Beaucoup d'entre vous me connaissent comme le rapporteur thématique pour l'intégration des Roms et des Gens du Voyage. Comme rapporteur j'ai rédigé de nombreux rapports et récemment j'ai coordonné les travaux du Congrès concernant l'Alliance européenne des villes et régions pour l'inclusion des Roms et l'établissement des réseaux nationaux entre maires.

J'ai également travaillé à réviser la "Semaine Européenne de la Démocratie Locale" (SEDL) avec les collègues, en examinant comment la rendre plus pertinente pour les autorités locales et régionales, et assurer son futur. Le rapport sera présenté à la 35e session du Congrès.

Je crois fortement à la mission et aux valeurs du Congrès: la justice sociale, les droits de l'homme et la démocratie locale. Je suis fier d'être membre de cette institution!

Je travaillerai sans relâche au Bureau du Congrès pour représenter les intérêts de toute la Chambre, et pas seulement ceux de ma délégation nationale. Mais je ne peux ignorer le fait que le Royaume-Uni quitte l'Union Européenne en 2019: j'ai fait campagne avec ardeur pour rester dans l'UE et je regrette le résultat du referendum de 2016. C'est pourquoi je vais travailler encore davantage pour assurer que le Royaume-Uni reste totalement engagé avec ses partenaires Européens, notre présence et engagement avec le Congrès est encore plus important qu'auparavant.

Je joins en annexe mon CV afin de vous donner plus d'informations sur mon travail politique ainsi que quelques informations personnelles.

Je vous demande de voter pour moi comme Vice-Président de la Chambre des pouvoirs locaux et vous promet que je travaillerais avec ardeur en votre nom.

Je vous prie d'agréer, Chers Collègues, l'assurance de mes salutations distinguées.

John Warmisham (Leader, UK Delegation)



JOHN WARMISHAM CURRICULUM VITAE.

CONSEILLER ÉLU

J'ai été élu au conseil municipal de Salford au Royaume-Uni en 1991. À cette époque, j'occupais les fonctions de président des services à l'enfance (y compris l'éducation), du logement et des services sociaux (y compris la santé). Je suis actuellement président du comité de réglementation sur la délivrance de permis et la sécurité dans la collectivité. Je suis également fier d'être un champion de la communauté pour les personnes qui m'ont élu et de travailler en étroite collaboration avec un certain nombre d'organisations et de groupes communautaires, ainsi que de résoudre des problèmes pour des individus.

CONGRES DES POUVOIRS LOCAUX ET REGIONAUX DU CONSEIL DE L'EUROPE.

Mon adhésion a commencé en 2008. J'ai d'abord fait partie du Comité de la cohésion sociale, qui est maintenant devenu la Commission des questions d'actualité, où j'ai été élu rapporteur pour l'intégration des Roms, des Gens du voyage et des Tsiganes. À ce titre, j'ai représenté le Comité et le Congrès à de nombreuses réunions et rassemblements soutenant mes rapports sur les problèmes des Roms acceptés par les membres du Congrès. Je siège également au CAHROM et collabore avec l'Alliance européenne des villes et des régions pour l'inclusion des Roms, des Tsiganes et des Gens du voyage.

Dans le passé, j'ai été vice-président de la Chambre des pouvoirs locaux et coordinateur politique de la Semaine européenne de la démocratie locale. J'ai récemment fait partie d'un groupe de travail chargé d'examiner l'avenir de la SEDL.

Je crois fermement en ce que le Congrès défend, la justice sociale, les droits de l'homme et la démocratie locale. C'est pourquoi je suis fier d'être membre d'un tel organisme.

Un fervent partisan de l'Europe qui est opposé au Brexit et a voté reste dans le référendum britannique.

VIE PRIVÉE.

Père de 3 enfants adultes, fier grand-père de 6 ans et arrière grand-père de 1 enfant.

Observateur sportif averse; Manchester United en est le premier amour, suivi du club de rugby de la ville natale, le Salford City Reds et du club de cricket du comté du Lancashire.

J'aime aussi la musique indépendante et le rock, surtout si elle vient de Salford ou de Manchester!